



INDUSTRIELL EKONOMI  
KUNGLIGA TEKNISKA HÖGSKOLAN

**SEKTIONSMÖTE #2 - PROTOKOLL**



## 1. Formalia

### 1.1 Mötets öppnande

*Sektionens ordförande Ada Lindmark öppnade mötet klockan 17.17. Antalet närvarande medlemmar var 52 personer.*

### 1.2 Mötets behöriga utlysnande

Ada Lindmark beskrev att mötet var utlyst i enlighet med gällande stadgar och reglemente.

Ada Lindmark yrkade på att anse mötet behörigt utlyst.

*Mötet beslutade att anse mötet behörigt utlyst.*

### 1.3 Val av ordförande för mötet

Ada Lindmark nominerade Erik Nordahl till mötesordförande.

Ingen kandiderade på plats.

*Mötet beslutade att välja Erik Nordahl till ordförande att leda mötet.*

### 1.4 Val av sekreterare för mötet

Erik Nordahl nominerade Noa Samenius till mötessekreterare.

Ingen kandiderade på plats

*Mötet beslutade att välja Noa Samenius till sekreterare att föra mötets protokoll.*

### 1.5 Val av två justerare tillika rösträknare

Noa Samenius yrkade att välja Erik Hamberg och Max Lewenhaupt till justerare tillika rösträknare.

Ingen kandiderade på plats.

*Mötet beslutade att välja Erik Hamberg och Max Lewenhaupt till justerare tillika rösträknare.*

### 1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

Arvid Nilsson närvarade i kraft av ledamot av THS Kårledning.

### 1.7 Fastställande av föredragningslista

Erik Nordahl föredrog den utskickade dagordningen.

ML ENN E.H NG

Noa Samenius förslög att lägga till en punkt 3.4 Entlediganden efter 3.3 Motioner och yrkade på att anta den utskickade dagordningen med justeringen.

*Mötet beslutade att anta den utskickade dagordningen med justeringen att lägga till punkt 3.4 Entlediganden efter 3.3 Motioner.*

### **1.8 Fastställande av tidsschema**

Noa Samenius yrkade på att anta det föreslagna tidsschemat med justeringen att det avsätts tio minuter för punkten Entlediganden.

*Mötet beslutade att fastställa tidsschemat med den föreslagna ändringen.*

### **1.9 Fastställande av procedurreglerna**

Erik Nordahl föredrog procedurreglerna och beskrev hur eliminationsmetoden går till vid voteringar.

*Mötet beslutade att fastställa de utskickade procedurreglerna.*

### **1.10 Genomgång av föregående protokoll**

Noa föredrog föregående protokoll.

*Mötet beslutade att föra föregående mötesprotokoll till handlingarna.*

### **1.11 Genomgång av inkomna skrivelser**

Noa Samenius föredrog de inkomna skrivelserna om Kravallens budgetförslag och Mottagningens budgetuppföljning.

Inga övriga inkomna skrivelser.

## **2. Rapporter**

### **2.1 THS informerar**

Arvid Nilsson, utbildningsansvarig vid THS berättade att THS kårordförande Elisabeth Lökvist från var på plats förra mötet och hälsar så gott. Han fortsatte med att berätta att vi har två nyinvalda iare i kårledningen. Kul ur THS perspektiv att fler iare engagerar sig på central nivå. Det finns mycket att göra i sektionen men även mycket på central nivå.

### **2.2 Styrelsen informerar**

ML E N W E H UG

Carl-Åke Willberg inledde med att säga att det går mot juletider. Styrelsen har uppdaterat policy för firmateckning och arrangerat en workshop om välmåendeenkäten. Styrelsen har även varit i Luleå på I-konferens. Styrelsen hade i veckan ett öppet styrelsemöte som alla medlemmar mer än gärna får delta på. Carl-Åke avslutade med att säga att styrelsen skrivit jättemånga propositioner som de ser fram emot att diskutera.

Vice kassör Johan Göteborg presenterade budgetuppföljning. Sektionen ligger under budget. Det är dock väldigt missvisande eftersom det endast är avhängigt vilka kostnader som hittills redovisats och inte inkluderar de intäkter som komma skall.

De största avvikelserna beskriver Johan som större intäkter än budgeterat från NLN, Spexet, CMi. Lägre för ESTIEM på grund av Destination X, intäkter för eventet kommer i P2. Portergeneralen ligger under budget på grund av ovveförsäljningen.

### 2.3 Övriga förtroendevalda informerar

iSpexet: Har haft GD den gångna helgen vilket var kul och de är säkra på att det kommer att bli en jättebra julföreställning.

Mottagningen: Känns ganska klar, ska ha budgetuppföljning nu. Taggade på att höra om planer för nästa år av ÖPH-kandidaterna.

Kulturnämnden: Har handlat till lördagens tunnelbanefest Kom på eftersläpp!

CMi: Har haft sittningar, tentapub och sturespub. Sen kommer en julsittning som alla borde vara taggade på.

ESTIEM: Idag gick TIMES av stapeln. Vinnare presenteras imorgon. Destination X sålde slut väldigt fort. Sektionen får tillbaka pengarna som lagts ut.

Idrottsnämnden: Haft jättemånga events. 23 till 24 stycken totalt sett. Kommer vara mycket även framöver.

GenI: Hade en fika igår för att visa upp vilka som är med i nämnden. Planerar Pridesittning.

Internationella gruppen: Försöker planera om ett inställt event från i söndags. Planerar sittning 22a nov som är öppet för alla men med förtur för internationella studenter.

I-alumni: Öppnat upp mentorskapsprogram. Haft kickoff med nämnden. Har sitt första event med alumner som de ordnar tillsammans med alumner från lund i december.

ML E.N. E.H. UG

Portergeneralen: Sektionskläderna har kommit. Nästa vecka fortsätter han att dela ut. Beställt lite gott och blandat av märken och medaljer.

SOFt: Inte gått jättebra och han avgår. Det har dock varit väldigt roligt! Han har inte så mycket att rapportera.

NLN: Sedan senast har de jobbat för att få in de nya i arbete. Haft en hel del event. Haft kryssning som kickoff.

Dagen I: Banketten kommer att vara på Grand Hotel i år. De uppmanar till att söka företagsvärd.

ICM: Kört event på Bisnode. Några lunchföreläsningar. Kommer några utbildningsevent och lite case-event.

I-Case: Mycket olika Caseevent. Snart kommer även musikhjälpen.

I-Start. Haft fintechfrukost. Snart två superroliga fintechevent med roliga startups.

RePorter/ iFokus: Rapporterar för stunden. iFokus har fotograferat event. Funderar på göra en video över året i årsskiftet.

Studienämnden: Har haft årets första event. På måndag arrangerar de utbytesfika på Issy då man bland annat kan tala med internationella koordinatör Linda.

Valberedningen: Hållit val, möjlighet att få prata med en ÖPH på en fika. Det finns kandidater till några av valen. Om någon är taggad på vice talman eller SOFt får man gärna ställa upp.

Revisorerna: Har skrivit motion till kvällens Sektionsmöte.

Skyddsombud: Om man har något att ta upp får man mer än gärna maila henne. Hon har tystnadsplikt.

Kårfullmäktige: Ingen av ledamöterna var på senaste fullmäktige. Det fattades ett beslut om att alla delar av THS ska få välja sitt eget verksamhetspråk.

Ettans Gasque: Det var jättekul och festen är avklarad.

Kravallen: Rapporterar när de presenterar budgetförslag

Talman: Vi ser hur det går efter sektionsmötet

h

ML ENO - E.H.

US

## 2.4 Mottagningens budgetuppföljning

Mottagningens ekonomiansvariga Maria Hardin, ÖPH Ada Lindmark och ÖPH Moira Twengström presenterade budgetuppföljningen. Det förekom betydande avvikelser mot budget vilket resulterade i att mottagningen gick betydligt bättre än budget. Budgeten gjordes om efter SM#4 för att anpassas mer, SM#4 ligger som bekant ganska långt innan mottagningen. Lokaler är den absolut största kostnaden. Mottagningen har dragit in mycket mer pengar än vad som var budgeterat genom näringslivssamarbeten. Totalt sett gjorde mottagningen ett överskott om 146 500 kronor, ett överskott om 69 000 kronor var budgeterat.

Maria fortsatte att berätta om hur överskottet skulle kunna påverka Phöspengen. De ökade intäkterna kommer inte från personer som betalat Phöspeng utan från företagssamarbeten. Phöspengen bekostar endast sittningar där Phöset deltar och dessa har totalt sett gått under budget. Mottagningens styrgrupp har tillämpat aktsam budgetering och räknat högt på kostnader och lågt på intäkter.

En person frågade hur mycket helikoptern kostade. Maria svarade att den kostade några tusen kronor och att den exakta siffran finns i budgetuppföljningen.

## 2.5 Godkända äskningar

Carl Stenfelt redogjorde för vilka äskningar som godkänts. Han påtalade även att många äskningar handlar om kostnadsökningar för specifikt event som tas igen av ökade intäkter. Exempel på sådana är puben som CMi arrangerade. Carl redogjorde för följande godkända äskningar:

- Styrelsen - Förbrukningsmaterial Välmående Workshop 300 kr
- CMI - Sturespub i Samband med skidresa 15500 kr
- Styrelsen - Ljudkablar Issy 353 kr
- Styrelsen - Ny diskmaskin (bortforsling, installation, leverans) 5186 kr
- Styrelsen - Ramar till Issy Affischering 500 kr
- Styrelsen - Buntband + Anslutningsklämmor 160 kr
- ESTIEM - TIMES Case-Tävling + Pub 9900 kr
- ESTIEM - Destination X 50650 kr
- Portergeneralen - Manchettknappar 4662 kr
- Portergeneralen - Förvaringskapell Fana 462 kr

†

ML ENNE H. DE

- Portergeneralen - SM-Medaljer 6000 kr
- Idrottsnämnden - Kick-Off 500 kr
- NLN - Kick-Off 1040 kr

Endast ett av de redovisade besluten är ett styrelsebeslut – det om Destination X, övriga faller inom ramen för presidiebeslut.

## 2.6 Övriga

Inga övriga rapporter.

*Mötet beslutade att lägga samtliga rapporter till protokollet.*

## 3. Beslutsärenden

### 3.1 Beslut om Kravallens budget

Projektledare Axel Backlund presenterade den nyss tillsatta projektgruppen. Ekonomiansvarig Ellen Surtevall presenterade sig själv.

Mycket av den budget som presenteras baseras på utgifterna från tidigare år. I år är det dock budgeterat för 1500 gäster. För tre år sedan gick Kravallen back, då liksom i vår äger Quarnevalen rum. Det finns således orsak att vara försiktig.

På en direkt fråga svarade Axel att alla stora utgifter tas genom ekonomiansvarig och projektledare. Precis som tidigare år.

En annan person frågade hur Kravallen kommer förhålla sig till artister och artistkostnader. Axel svarade att det inte är budgeterat för högre artistkostnader.

Revisor Christofer Borén frågade vilka kostnader som är uppbundna sedan innan? Axel svarade att väldigt få kostnader är uppbundna tidigt.

Revisor Felix Ewert frågade om det inte borde presenteras en worst-case plan? Axel svarade att det absolut kan finnas orsak att titta på det och att det finns många läströrliga kostnader.

Felix frågade vidare vad det skulle kosta sektionen om Kravallen gick back. Axel svarade att om det endast såldes 1300 biljetter istället för 1500 skulle det kosta sektionen ungefär 60 000 kronor.

Kassör Carl Stenfelt berättade att budgeten tagits fram tillsammans med Kravallen. Väldigt mycket är enligt förra årets utfall. Presidiet instämmer i budgeten.

*h*

*ML EM E.H. NS*



Gabriel Kitzler lyfte att det verkar sunt att budgetera för 1500 deltagande, i synnerhet i och med att Quarnevalen äger rum samma vår. Han lyfte vidare att det är bra att Kravallen utskilt sig som varumärke från Quarnevalen, något som var ett problem.

*Mötet beslutade att bifalla Kravallens presenterade budget.*

### 3.2 Propositioner

#### 3.2.1 Proposition om jubileumsgeneral

Gabriel berättade om bakgrunden kring hur det varit med Jubileumsgeneral tidigare. Var femte år har en person valts för att samordna jubiléet. Förslaget som nu presenteras handlar om att införa en Jubileumskommitté i reglementet. Varje år avsätter sektionen en fond som ska finansiera detta. Porterfestivalen ersätts av en jubileumsvecka. Förslaget är att generalen utses på SM#4. Kommittén utses av generalen.

Revisor Christofer Borén frågade om i vilken grad jubileumsgeneralen kan bestämma över sektionens pengar. Styrelsen svarade att generalerna har tillgång till hela fonden.

Max Völcker tillade att det står att jubileumskommittén ska skicka budget till kassör i likhet med övriga nämnder, risken att pengarna används felaktigt är således inte större än med andra nämnder.

Christofer Borén frågade om lokalbokning. Det kan ju krävas att man är ute i väldigt god tid för vissa lokaler och jubiléet är ju väldigt stort. Man kan fråga sig om det finns orsak att välja jubileumsgeneraler tidigare. Styrelsens övervägande har varit att det ju inte får vara för långt i förväg för att alla ska ha möjlighet att söka och för att de som väljs också ska kunna komma igång med arbetet.

En fråga dök upp om hur jubiléet förhåller sig till Porters Gasque. Gabriel svarade att det ersätter Porters Gasque.

Valberdningens sammankallande Jacob Larsson tog upp att det ju alltid finns alltid risk att poster inte fylls och att det därmed skulle kunna vara rimligt att välja jubileumsgeneralerna tidigare

Christofer Borén yrkade på att bifalla propositionen med justeringen att ändra under punkten 4.3 Val från "andra" till "första".

*Mötet beslutade att bifalla propositionen med justeringen att "andra" ändras till "första" under 4.3 Val.*

7

ML EM ^ E.H. VS



### 3.2.2 Proposition om att införa Beskrivning av Sektionskultur som policydokument

Alexandra Benckert beskriver policydokumentet om sektionskultur. Tillsammans med I-Sverige skrevs det ihop ett förslag på vad som ska vara vägledande på I-Sektionerna i landet. Det vore att bra att ha ett dokument som djupare beskriver hur situationen ser ut på KTH, därav har det nu författats ett policydokument specifikt för oss.

Johan Göteborg frågade vad policydokumentet kommer att innebära konkret? Alexandra svarade det snarare är en gemensam vision. Den kan bland annat användas när man utformar verksamhetsplaner i nämnder.

Jacob Larsson frågade vem som ska följa upp att riktlinjerna följs. Alexandra svarade att det uppenbart inte är SMART:a mål men att det snarare handlar om en vision vi ska sträva efter i vårt dagliga sektionsengagemang. I förlängningen blir det framförallt styrelsen och nämndordföranden som ansvarar för att implementera visionen.

*Mötet beslutade att bifalla propositionen.*

### 3.2.3 Proposition om Ettans Gasque

Noa Samenius och Ada Lindmark presenterade bakgrunden till propositionen. Ettans Gasque är ett projekt som påbörjas och avslutas inom loppet av ett par månader och dessutom endast berör Phöset och n0llan. Det är således rimligt att Ettans Gasque i framtiden görs till en del av Mottagningen.

Det lyftes en åsikt om att det känns väldigt rimligt eftersom inte hela sektionen inkluderas i Ettans Gasque.

*Mötet beslutade att bifalla propositionen.*

Alexandra Benckert yrkade på att omedelbart justera beslutet.

*Mötet beslutade att bifalla tilläggsyrkandet om att omedelbart justera beslutet.*

### 3.2.4 Proposition om förflyttning av val

Noa Samenius föredrog propositionens bakgrund. Styrelsen fick i uppdrag förra SM att lägga fram ett förslag på hur SM#3 kan göras kortare och mer demokratiskt. Alexander Dryselius lyfter att det kanske finns orsak att välja styrelsen senare så att de genast kommer igång med arbetet.



ML ENN E.H. DS

Ada Lindmark lyfter att det är viktigt att styrelsen får tid att diskutera med den avgående styrelsen och på ett ordentligt sätt lämna över arbetet.

Max Völcker är enig. Han tar upp att det snarast är rimligt att styrelsen väljs ännu tidigare. Jämför med andra sektioner.

Jacob Larsson lyfter aspekten att det ju kan finnas val som kan skjutas upp om ingen kandiderar och att det är synnerligen allvarligt om det sker med styrelsen. Därför bör styrelsen också väljas på SM#3 enligt honom.

Alexander påtalade att det för honom snarare handlar om den större frågan om när verksamhetsåren ska börja och sluta. Han menade att den frågan bör undersökas ytterligare.

Alexander Dryselius yrkade på att ändringarna av reglementet som föreslås i propositionen träder i kraft 2021.

Alexander Dryselius yrkade på att bordlägga propositionen till SM#3.

Alexander motiverade sina yrkanden med att det finns tid för organisationen att anpassa sig och eventuella justeringar att göras.

Max lyfte att det nu finns en möjlighet att förändra de interna processerna och att vi inte tar tillvara på den genom att skjuta upp valen.

Carl Stenfelt tillade att det identifierats ett problem och att det nu presenterats en lösning. Genom att bordlägga propositionen till SM#3 kvarstår problemet.

Gustav Granlund ansåg att det känns rimligt att skjuta på det eftersom det är en stor förändring.

Gabriel Kitzler tog upp att det är en diskussion som tagits inom sektionen i många år och att det således inte är en helt överväldigande ny förändring det talas om.

Alexandra Benckert yrkade på slutet votering.

Jesper Hemmingsson lyfte att det ju funnits mycket tid att fundera över detta sedan SM#1 och att han inte ser skälet att skjuta på beslutet ytterligare.

Sandra Järkeborn lyfte att det upplevs som att för stora växlar dras på vad förslaget kan innebära. Alla nuvarande förtroendevalda är ju tillfrågade.

ML E M E H

Gabriel Kitzler instämde med tidigare talare och tillade att man har haft hela veckan sedan handlingarna gick ut att fundera på vilka oförutsedda konsekvenser förslaget betyder.

*Mötet beslutade att inte bordlägga frågan till SM#3.*

*Mötet beslutade att bifalla propositionen.*

Jonas yrkade på att ajournera mötet i 25 min.

*Mötet beslutade att ajournera mötet klockan 19.10.*

*Mötet öppnades åter 19.35.*

*Röstlängden justerades till 59 personer.*

### 3.2.5 Proposition gällande införandet av slutna votering vid personval

Alexandra Benckert föredrog propositionen och orsaken till att styrelsen föreslog att val alltid ska ske med slutna votering.

En person frågade när det i sådana fall skulle börja gälla. Det börjar gälla när propositionen är bifallen på nästa SM eftersom det handlar om stadgeändring.

David Jansson frågade om det finns något sätt att yrka för att slutna votering endast äger rum när det handlar om förtroendevalda?

Christofer Borén instämmer i frågan

Christofer Borén yrkade på att lägga till "vid val till förtroendevalda poster" efter "ett alternativ i propositionens tredje yrkande.

*Mötet beslutade att bifalla ändringsförslaget.*

*Mötet beslutade att bifalla den ändrade propositionen.*

ML ENNE.H. 

### 3.3 Motioner

#### 3.3.6 Motion gällande införandet av en kommunikationsnämnd & avskaffandet av RePorter, iFokus och IT-ansvarig i styrelsen

Max Völcker föredrog motionen och berättade hur kommunikationen i sektionen fungerar idag. Just nu finns det två poster i styrelsen som jobbar med kommunikationen. Max känner sig inte helt nöjd med kvalitén som sektionen idag kan hållas på kommunikation. Förslaget i propositionen är att kommunikationsansvarige blir en mer strategisk styrelsepost. Data är idag den största inriktningen på sektionen - ändå hamnar allt it-relaterat på en person i styrelsen. När de nu föreslår en kommunikationsnämnd som ansvar för kommunikationen för hela sektionen ter det sig naturligt att ta bort It-ansvarig som post och lämna hela uppgiften till nämnden. Kommunikationsansvarig har som det är nu en del strategiskt arbete och det finns ingen orsak att ta bort den posten.

Administrativ hantering läggs istället på Administrativt ansvarig i styrelsen och ansvaret för röstsystemet läggs på valberedningen i förslaget.

Vidare finns det en tanke om att det ska finnas chefer även inom kommunikationsnämnden som föreslås vilket är att jämföra med exempelvis iSpexet och NLN. Rollen som kommunikationsansvarig kommer att finnas för att underlätta kommunikationen mellan kommunikationsnämnden och styrelsen. Väldigt vanligt sätt att strukturera kommunikationsarbetet, exempelvis har Luleås I-sektion och Fysiksektionen på KTH organiserat sitt organisationsarbete så.

Max Völcker yrkade på att bifalla motionen.

Ada Lindmark tog upp styrelsens svar. Det finns mycket att göra på kommunikationsområdet. Ett exempel på något som tyder på att arbetsbördan är skevt fördelad att Max har alarm på telefonen typ varannan timme för att godkänna inlägg etc.

Jacob Larsson tog upp att en att-sats handlar om valberedningen. Jacob höll inte med om att det bör vara valberedningens uppgift att sköta voteringsystemet. Max svarar att det handlar om ansvaret - inte det operativa arbetet med det. Mer än gärna får det delegeras ut.

Alexander Dryselius sade med humor i tonfallet att nuvarande valberedning snarare skulle avveckla än att utveckla demokratil, med tanke på den nuvarande kompetensprofilen.

7

ML

E.H. E.M.

NS

Jonathan Malmberg tog upp att det finns mycket stor potential. Jämför med ICM och att det finns så många olika delar av den föreslagna kommunikationsnämnden. Varför inte istället införa ett kluster med flera nämnder? Max svarade att det är ganska lite kommunikation mellan styrelsen och nämnderna. Att införa ett helt kluster skulle kräva mer kontakt mellan nämnd och styrelse för att säkerställa att inget faller mellan stolarna.

Ada tog upp att det idag finns väldigt många nämnder som har underchefer. Just det brukar inte vara ett problem. Spexet har en väldigt stor spridning, så det borde inte vara ett problem.

Max lyfte att friktion skulle kunna uppstå om exempelvis IT vore en nämnd och kommunikation en annan.

Alexander prisar motionen. Det han upplever som viktigt är att implementeringen sker effektivt. Han skulle dock vilja att det hände under nästkommande verksamhetsår. Projektet ska ju först sjasättas och valberedningen måste få möjlighet att planera för att också ta ett IT-ansvar.

Gustav Granlund lyfte att det är rimligt för att underlätta kommunikationen och flödet av information i sektionen.

Alexander tyckte att det går för fort att ta bort it-ansvarig. Han utvecklar resonemanget med att säga att förändringen mest ska påverka personer som inte idag är del av sektionen.

Alexandra Benckert ansåg att styrelsen och nämndordföranden tillsammans med SM ska kunna anses kompetenta nog att fatta sådana beslut. Det finns ingen orsak att skjuta på det ytterligare.

Victor Mörsell tog upp att det känns underligt att på nästa SM välja en person som inte ska ha någon särskild uppgift. Antingen avskaffar man eller ej.

Oliver Åsbacka lyfte att det väl finns fler operativa uppgifter för IT-ansvarig? Var hamnar dessa?

John Landeholt svarade att tanken är att Administrativt ansvarig ska ansvara för allt som är intern administration.

Erik Nordahl yrkade på att dra streck i debatten.

*Mötet beslutade att avslå yrkandet om streck i debatten.*

ML EM E.H.

NS

Alexander frågade om vad som ingår för IT-ansvarig just nu. John menar att han gör saker som inte fördelas ut på andra nämnder. Det allra mest tidskrävande tas dock upp.

Carl Stenfelt tog upp frågan om var OSA-systemet ska administreras. Max svarar att det antagligen kommer att hamna på kommunikationsnämnden.

Olof Rickhammar tog upp att det kanske vore rimligt att ha en operativt ansvarig för IT även om det inte är ett styrelseuppdrag.

Noa tog upp att det känns som att diskussioner fastnat i detaljer och borde avslutas.

Alexander lyfte att det tidigare ansetts svårt att rekrytera någon som kan ansvara för IT och att styrelsen i någon mån har agerat lockbete för att få medlemmar att söka rollen.

Max tog upp att tanken ju är att det ska rekryteras flera IT-kunniga. Alexander föreslår att det ska finnas kvar en IT-chef fram till dess att det finns en nämnd som kan ta sig an alla de uppgifter som idag genomförs.

Max lyfte att det sedan några år tillbaka bara finns en förtroendevald per nämnd.

Alexander menar att den hemsidegrupp som refererats till ju inte existerar varför han vill yrka.

Ingrid frågar om det kommer att bli en nämnd direkt. Max svarar att det ju är en sammanslagning av två nämnder och därför inte behöver följa den standardiserade utvecklingsprocessen för nämnder.

Alexander Dryselius yrkar på att ändra attsatsen 4 till att IT-ansvarig avskaffas först efter verksamhetsåret 20/21.


*Mötet beslutade att bifalla Alexanders ändringsyrkande.*

*Mötet beslutade att bifalla den ändrade propositionen.*

### 3.3.7 Motion gällande införandet av ett Ekonomiklusterer och flytt av Ekonomigruppen samt ICM.

Kassör Carl Stenfelt föredrog motionen och hur sektionens ekonomi idag hanteras samt problemet med att ICM:s uppgifter idag spretar. Jonathan Malmberg tog upp att det idag är problematiskt att ICM ligger under näringslivsansvarig men sysslar med kapitalförvaltning. De skiljer sig från de övriga nämnderna på det sättet.

7

ML  E.H. NS



Carl tog upp problem med att NLN idag har en ekonomigrupp som är väldigt självstyrande. För att förtydliga arbetet införs en vice kassör i reglementet och en ekonomigrupp. Det finns möjlighet att utveckla sektionens ekonomiarbete.

Ansvar för utgående fakturering ligger kvar hos ekonomigruppen men gruppen rapporterar istället till kassören. Vice kassör ska ta en ledande roll över ekonomigruppen.

Max Völcker föredrog styrelsens motionssvar. Styrelsen ansåg att det känns som en rimlig förändring. Max föreslog att policyn byts namn på i enlighet med styrelsens svar.

Alexander Dryselius frågar om tanken är att den näringslivskontaktande verksamheten ska ligga hos NLN.

Oliver Åsbacka tog upp att NLN är idag den centrala säljorganisationen. Det är ändå alltid NLN som är delaktiga i företagsrelationerna på ett eller annat sätt.

Jonathan lyfte att det finns stor potential att få in kapital från företag med exempelvis sponsring.

*Mötet beslutade att bifalla styrelsens förslag.*

### 3.3.8 Motion angående Sektionsstyrelsens roll som strategisk och oberoende part

Revisorerna Felix Ewert och Christofer Borén berättade om bakgrunden till sin motion. De ser en motsättning mellan styrelseengagemang och annat engagemang. Det handlar om oberoende hos styrelsemedlemmar. Genom att bifalla motionen menar revisorerna att det minskar risken för att personer sitter på dubbla stolar. Det finns en risk med att förtroendevalda väljer att inte söka styrelsen för att det minskar chansen att kunna bli annat. Därför har motionärerna noga övervägt vilka poster som ska begränsas och kommit fram till förslaget.

Alexandra Benckert föredrog styrelsens motionssvar. Det finns en intressekonflikt som presidiet själva har haft erfarenhet av. Det finns ytterligare fördelar med motionen, så som att det kan vara svårt att balansera styrelsearbete med annat sektionsengagemang.

Johan Göteborg frågade om man kommer att få sitta i nämndstyrelse om man sitter i styrelsen? Motionärerna svarar att ja, det man menar med "därmed jämförbart" i motionen är sådant som liknar ekonomiansvarige-rollen i nämnderna.





Carl-Åke Willberg frågade om det inte borde finnas en tydligare avgränsning, det är ju något luddigt nu. Alexandra svarade att det ju även finns fördelar med luddighet för att allt inte är svart eller vitt. Det är bra att Sektionsmötet får utrymme att tolka reglementet i de svåraste fallen.

Noa Samenius lyfte några argument mot att bifalla propositionen, bland annat att SM borde ses som kompetenta nog att fatta beslut om vilka som är lämpliga som styrelseledamöter och förtroendevalda.

Felix lyfte att det här är snarare en hygienförändring, i praktiken agerar vi i mångt och mycket redan på det sättet. Saken handlar om sunt förnuft.

Noa begärde slutet votering.

*Mötet beslutade att bifalla motionen.*

### 3.4 Entlediganden

*Mötet beslutade att bevilja Theodor Krafts begäran om entledigande från posten som spexdirecteur.*

*Mötet beslutade att bevilja Erik Nordahls begäran om entledigande från posten som ordförande för SOFt.*

*Mötet beslutade att omedelbart justera besluten nyss fattade.*

## 4. Val

### 4.1 Val av ÖPH

Jacob Larsson föredrog att det fanns två kandidater som ställer upp. Ingen ställer upp på plats. David Rothman och Elsa Francke ställer upp.

Jacob Larsson läste upp valberedningens förordan att välja Elsa Francke.

*Mötet beslutade att välja David Rothman till ÖPH.*

### 4.2 Fyllnadsval av SOFt

Inga kandidater.

Ingen ställde upp på plats.

### 4.3 Fyllnadsval av Spexdirecteur

Jacob Larsson läste upp motivering. Ylva Blomkvist föreslås till ny Spexdirecteur.

Ingen kandiderar emot.

*J*

*ML GN — EH. NS*

*Mötet beslutade att välja Ylva Blomkvist till Spexdirecteur.*

#### **4.4 Fyllnadsval av vice talman**

Inga kandidater.

Ingen kandiderade på plats.

*Mötet beslutade att bordlägga punkten till nästkommande sektionsmöte.*

### **5. Övriga ärenden**

#### **5.1 Övriga frågor**


Inga övriga frågor

#### **5.2 Information om nästa möte**

Sektionsmöte 3 äger rum den 20:e februari.

### **6. Mötets högtidliga avslutande**

*Mötet avslutades klockan 22.18. 49 medlemmar var närvarande.*



Erik Nordahl, Mötesordförande



Noa Samenius, Mötessekreterare



Max Lewenhaupt, Justerare



Erik Hamberg, Justerare

